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Modris – Labdien! Vai ir iespēja Katrīn

Labdien! Vai ir iespēja Katrīnbādes galā uzstādīt interaktīvo braukšanas ātruma kontroles
sistēmu kāda ir Ādažos netālu no veikala maxima. Tur rīta pusē ļoti daudziem šoferiem
ātrums varētu sasniegt 100km/h. Jau sāk pamatīgi satraukt pašreizējā braukšanas kultūra
Saulkrastos un pēdējā laika notikumi pie un uz gājēju pārejām. Varbūt jāprasa palīdzība
Intam Ķuzim, kā “laimes lācim”, ja paši netiekam galā?


